
Obor zdravotnický asistent na SZŠ a VOŠZ  Příbram pořádal již druhou 

Ošetřovatelskou konferenci, která byla na téma Hygiena.  

Aktivní účast na konferenci byla pro žáky dobrou zkušeností pro jejich budoucí 

profesní život. Z ohlasů bylo patrné, že ocenili snahu vyučujících realizovat 

podobné akce a my se těšíme na příští rok a doufáme, že se stane tato 

konference postupně tradicí pro naši školu. 

Mgr. Jarmila Milcová - vedoucí oboru ZA 

 

 

 































 


